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Digitalt styremøte 5. april 2022 kl. 20.05 - 20.50 
Tilstede: Synnøve	Solbakk	(leder),	Kåre	Breivik	(nestleder),	Kristin	S.	Soini,	Vibeke	Bønå,	Tom	
Hansen	(fra	kl.	20.15),	Inge	Halonen	(fra	kl.	20.30)	og	Marthe	S.	Hansen	(fra	kl.	20.40).		

Forfall:	Lise	M.	Johansen	

Saksliste:	

Sak	04/22											Orienteringer	–	siden	sist	
Sak	05/22											Forberedelse	til	medlemsmøtet	og	årsmøtet	2.	juni	2022	
Sak	06/22											Andre	saker	–	isbaneseminar	i	Oslo	
		
Sak 04/22     Orienteringer	

Status - oppfølging av saker fra styremøtet 1. mars 2022: 

• Skilting av idrettsanlegg i Tanabru:	Purret	på	svar	31.	mars	2022.		Kåre	har	også	fulgt	opp	med	
Solveig	Therese	Halonen	og	oppfordret	kommunen	til	å	sende	oppdatert	søknad	til	Statens	
vegvesen	om	skilting	også	fra	Katrine	Johnsensvei	og	Grenveien.	Synnøve	og	Kåre	følger	opp.			

• Tilskuddsportalen:	Spleiselag	mellom	idrettsrådet,	kommunen	og	frivillighetssentralen.		Synnøve	
følger	opp	frivillighetssentralen	og	deretter	kommunen.		

• Idrettsrådet	har	i	brev	av	6.	desember	2021	foreslått	at	FeFo etablerer et anleggsfond for	  
idrettsanlegg i Finnmark,	saken	ble	fremmet	via	idrettskretsen	som	har	fulgt	opp.	Anleggsfondet	
skal	ha	vært	tema	i	siste	FeFo-styremøte.	I	følge	leder	av	idrettskretsen	Geir	Knutsen	har	det	
vært	behandlet	i	FeFo	styremøte	28.	Mars	2022.	Det	er	i	FeFo	positiv	vilje	til	å	se	nærmere	på	et	
slikt	tilbud	i	samarbeid	med	idrettskretsen.		

• Oppstart	av	detaljreguleringsplan for skileikanlegg/aktivitetsområde med alpin tilnærming	på	øst	
siden	av	nye	Tanabru.	Formannskapet	har	i	februar	behandlet	saken	og	vært	positiv.	Det	vil	bli	
sendt	ut	planforslaget	på	høring,	som	idrettsrådet	også	kan	gi	sin	uttalelse	til.		

• Det	er	inngått	en	bruksavtale	med	kommunen	og	isbanegruppa	v/Kåre	Breivik	av	grusbanen i 
Tanabru til isbane.	Grusbanen	er	rydda	for	snø	og	det	satses	på	å	få	en	isflate	klar	til	bruk	før	
påske.	Idrettsrådets	mål	er	å	bidra	til	å	lage	et	isbanemiljø	i	Tana	som	forankres	i	den	organiserte	
idretten	etter	hvert.	Se	også	sak	06/22	om	deltaker-/reisestøtte	til	deltakelse	på	isbaneseminar.		

• Flerbrukshallen - sportsgulv og klisterbruk:	Kommunen	har	vært	på	befaring/inspeksjon	sammen	
med	TBK	om	klisterbruk	og	rengjøring	i	flebrukshallen,	og	fått	tips	om	hvordan	det	gjøres	andre	
steder.	Som	oppfølging	mottok	TBK	en	epost	fra	kommunen	om	at	de	bare	kan	trene.	Vi	
avventer	evt	tilbakemelding	fra	kommunen	eller	oppfølgingsbehov	fra	BK.	Ang.	sportsgulv	
avventer	vi	videre	oppfølgingsinitiativ	fra	TBK,	evt	følger	vi	opp	i	vårt	årlige		møte	med	
kommunen	v/ordføreren	i	november.		

	
Andre orienteringer:  

• Staus for overskjøting av idrettsanlegget i Luftjok	fra	IL	Forsøk	til	NMK	Tana	er	fremdeles	ikke	
formelt	i	orden.	Kåre	har	positiv	dialog	med	FeFo	og	følger	opp.	

• Skiippagurra	bygdelag	hedret	den	nylige	veteran-verdensmesteren på ski, Anders Porsanger	(87),	
27.	mars	2022.	Fra	idrettsrådet	deltok	Kåre,	og	han	overrakte	også	et	gavekort	til	Anders	fra	
idrettsrådet.	Anders	har	en	enorm	pokalsamling.	Hvordan	følge	opp	det	og	andre	lignende	
private	samlinger	i	Tana?	Et	idrettsmuseum	i	Tana	foreslås	som	tema	i	medlemsmøtet	2.	juni	i	år.		

• Inge	orienterte	om	status i oppstart av Deanu kampsportklubb:	Første	årsmøte	er	gjennomført,	
Klubben	har	pr.	nå	11	aktive	medlemmer	mellom	19-52	år.	Klubben	er	i	dialog	med	bryteklubben	
om	bruk	av	arealer	de	disponerer	i	flerbrukshallen.		
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Sak 05/22     Forberedelse til medlemsmøtet og årsmøtet 2. juni 2022	

Innkalling	til	medlemsmøte	og	årsmøte	er	sendt	28.	mars	2022	til	idrettslagene	med	kopi	til	
idrettskretsen,	kommunen,	Deanu	searat	og	Tana	og	Nesseby	pistolklubb.		

Medlemsmøtet 2. juni 2022 kl. 18 - Foreløpig saksliste:  

• Status	idrettsanlegg	i	Tana.		
• Rulleskiløype	i	kombinasjon	med	gang-	og	sykkelvei	fra	Luovttejohka/Luftjok	til	Skiippagurra	–	

evt	Tanabru.	Status:	Kommunen	er	i	dialog	med	vegvesenet	om	gang-	og	sykkelvei	fra	Tanabru	til	
Skiippagurra	(E6).	Uavklart	fra	Tanabru	til	Seida/Luovttejohka	(fylkesvei).			

• Kommunens	tilskudd	til	skiløypekjøring.	Inviteres	lagene	til	å	komme	med	sin	
tilbakemelding/evaluering	av	tilskuddsordningen.		

• Behov	for	eget	idrettsmuseum	i	Tana?	Vi	har	Galleri	Martin	og	flere	privatpersoner	har	betydelig	
pokal/premiesamlinger	-	hvordan	ivareta	denne	typen	idrettshistorie?		

• Andre	saker?	Idrettslagene	oppfordres	til	å	fremme	saker.		

Årsmøtet 2. juni 2002 kl. 19 - Status og videre oppfølging:  

• Innkalling	er	sendt	til	lagene	28.	mars	2022	og	samme	dag	er	valgkomiteen	orientert.	
• Forberedelse	av	årsmøtesaker:		

§ Årsmelding	2021-2022:	Synnøve	lager	utkast.	
§ Regnskap	2021:	Tom	ferdigstiller	og	Synnøve	videresender	til	kontrollutvalget.		
§ Arbeidsprogram	(handlingsplan)	for	2022-2023:	Kåre	lager	utkast.		
§ Budsjett	2022:	Kåre	lager	utkast.		

Sak 06/21										Andre saker 

Isbaneseminar 27. april i Oslo i regi (https://badparkidrett.no/kurs_konferanser/isbaneseminar/)	
Idrettsrådet	er	positiv	til	delta	i	et	spleiselag	av	reise-/deltakerstøtte	til	seminaret.	Kåre	kontakter	
andre	aktuelle	finansieringskilder,	og	lager	utkast	til	spleiselag	som	fremmes	til	idrettsrådets	styre.		

	

Neste styremøte iht. rutinen vedtatt i sak 03/22 er 3. mai 2022 kl. 20.  

 

	


